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Komise pro digitalizaci prostředí Rady města Beroun 

 
 

Zápis č. 1/2025 
 

z jednání komise pro digitalizaci, konaného dne 8.1.2025  
 

od 14:00 hodin v obřadní místnosti MěÚ v Berouně  
 
 

Přítomni 
 
Členové komise:    Ing. Petr Kubát (předseda komise) 
                               Ing. Tomáš Beránek 
                               Ing. Michal Mišina  
                               Vít Kolovrat 
                               David Minařík 
 
Hosté:                   Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta MěÚ Beroun 
                               Zdeněk Štěpán – vedoucí oddělení IT 
 
Zapisovatel:            Ivana Benedová 
 
 
Ověřovatel zápisu:  Vít Kolovrat 
 

 
 
Program jednání: 
 
 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
 

2. Schválení navrženého programu jednání 
 

3. Kontrola plnění usnesení a úkolů RM Beroun 
 

4. Seznámení členů s výstupy jednání se společností Golemio 
 

5. Seznámení členů s výstupy jednání se společností Intellmaps 
 

6. Seznámení členů s postupem nasazování aplikace pro řízení projektů a budoucí výhledy k 
této aplikaci 
 

7. Různé, Závěr 
 

 
 
K bodu 1  - Zahájení, jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu  
 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise Ing. Petr Kubát.  
Zapisovatelem jednání byla jmenována Ivana Benedová, zápis ověří pan Vít Kolovrat. 
 
Předseda komise konstatoval, že jednání se účastní 5 členů komise a komise je tak usnášeníschopná. 
 
Usnesení:   Komise pro digitalizaci schvaluje zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

Hlasování:  5 pro – 0 proti – zdržel se hlasování - 0   
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K bodu 2 – Schválení navrženého programu jednání 
 
 
Program byl schválen v následujícím znění. 
 
Usnesení:   Komise pro digitalizaci schvaluje program jednání 

 

Hlasování:  5 pro – 0 proti – zdržel se hlasování - 0   
 
 
 
K bodu 3 –  Kontrola plnění usnesení a úkolů RM 

 

Předseda komise Ing. Petr Kubát provedl kontrolu plnění usnesení RM č. 473/48/RM/2024 ze dne 2.10.2024, 

kdy RM vzala na vědomí zápis č. 3/2024 z jednání Komise pro digitalizaci.  

  

Jedním z bodů zápisu č. 3/2024 – bylo téma emailových schránek úřadu ve tvaru jmeno.prijmeni. 

Proběhla diskuze ohledně přechodu emailových schránek zaměstnanců MěÚ ve tvaru jmeno.prijmení. Členové 

komise se shodli, že tento návrh - zpřehlednění emailových schránek úřadu hodnotí hlavně jako smysluplný, 

transparentní krok směrem k veřejnosti. 

Nastavení emailových schránek proběhne postupně v čase a ve spolupráci s oddělením IT MěÚ Beroun. 

 

Otevřen byl zároveň bod – vypracování pasportizace IT hardwaru a softwaru v příspěvkových organizací města. 

Diskuze se týkala možné postupné centralizace. Bylo poukázáno na kyberbezpečnost, GDPR,  na značnou 

úsporou z rozsahu. 

Cílem je určit akční skupinu, která se bude zabývat stavem IT v jednotlivých příspěvkových organizací. 

 

Usnesení: Komise pro digitalizaci souhlasí s přehledným nastavením emailových schránek ve tvaru 

jmeno.prijmeni a s postupnou pasportizací objektů příspěvkových organizací města. 

 

Hlasování: 5 pro  - 0 proti – zdržel se hlasování - 0 

 

 
 
 
 
 
 

K bodu 4 – Seznámení členů s výstupy jednání se společností Golemio 
 
Předseda Komise pro digitalizaci Ing. Petr Kubát a místopředseda komise Ing. Tomáš Beránek jednali 
se zástupci datového projektu Golemio – městská firma Operátor ICT. 
Z jednání vyplynulo, že data pocházejí z různých zdrojů a oblastí a obsahují například informace z 
dopravy včetně údajů o parkování, městské hromadné dopravě a cyklistice. Další část tvoří data z 
oblasti životního prostředí, odpadového hospodářství a senzorických dat a to primárně v hlavním 
městě -  Praha v městské aplikaci Moje Praha. 
Komise pro digitalizaci bude i nadále v kontaktu ze zástupci datového projektu Golemio a zaměří se 
na konkrétní využití dat pro lokalitu Beroun. 
 
Usnesení: Komise pro digitalizaci bere na vědomí využití geolokačních dat pro lokalitu Beroun 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 - zdržel se hlasování  
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K bodu 5 - Seznámení členů s výstupy jednání se společností Intellmaps 
 
Společnost Intellmaps oslovila předsedu Komise pro digitalizaci s možností seznámit se s řešením 
Intellmaps Digitální dvojče, které pomáhá městům, obcím a firmám získat kontrolu nad správou 
majetku pomocí digitalizace. 
Jedná se o: 

- Komplexní digitální dvojče budov a infrastruktury v 2D/3D BIM a Street View 
- Kompletní řešení pro indoor i outdoor 
- Rychlé a přesné skenování unikátním mobilním laserovým skenerem 
- Efektivní správa a pasportizace majetku s okamžitým přehledem a detailními 

informacemi 
- Cloudové řešení s vysokou úrovní zabezpečení dat 
- Snadný přístup k informacím odkudkoliv přes webové rozhraní 
- Optimalizace nákladů na správu a údržbu nemovitostí 
- Podpora pro strategické rozhodování a plánování investic 

 
 
Usnesení: Komise pro digitalizaci souhlasí se schůzkou se společností Intellmaps v průběhu měsíce     
                 března 2025.  
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se hlasování  
 
 
 
 
K bodu 6 - Seznámení členů s postupem nasazování aplikace pro řízení projektů a budoucí výhledy k  
                   této aplikaci 
 
Ve stručnosti vedoucí IT seznámil členy komise s informacemi ohledně řízení projektů a zároveň 
představil spolupráci se společností, která bude na případné aplikaci spolupracovat. 
Tento bod bude hlavním tématem na dalším setkání komise. 
 
Usnesení: Komise pro digitalizaci souhlasí spolupracovat s oslovenou společností - nasazení aplikace  
                 pro řízení projektů 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti –  0 zdržel se hlasování 
 
 
 
 
K bodu 7 – Různé, Závěr 
 
 

Předseda komise informoval, že termín dalšího setkání komise pro digitalizaci bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
Na závěr předseda Ing. Kubát poděkoval přítomným členům a hostům za účast a jednání ukončil v 
16:10 hodin. 
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Zapsala:              Ivana Benedová    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil:                    Vít Kolovrat 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Ing. Petr Kubát 
 


